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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2024/25:311 Samverkan hög-projektet inom Trafikverket

Samverkan hög är ett projekt som drivs inom Trafikverket på två platser i 
landet, varav ett är i Ljungby i Kronobergs län. Projektet går ut på att ett 
djupare samarbete finns mellan beställare (Trafikverket) och 
upphandlad utförare. I projektet tittar man mer på kvalitet än på lägsta pris. I 
projektet har flera goda exempel tagits fram där objekt som stått inför 
upprustning och där baskontrakt använts har gjort att man lyckats få projekten 
billigare och att pengarna då har räckt till fler projekt. 

I projektet finns också ett bra samarbete mellan kommunerna, 
räddningstjänsten, Trafikverket och upphandlad entreprenör. Detta är något 
som ibland kan saknas där denna typ av projekt inte bedrivs. 

Om vi vill att de pengar vi avsätter för just vägunderhåll verkligen ska gå till 
det är denna typ av projekt, där man jobbar tätt och nära varandra och kan hitta 
lösningar gemensamt, en bra sak att införa generellt inom hela Trafikverket. 

Min fråga till statsrådet Andreas Carlson blir därför: 

 

Avser statsrådet att verka för att projektet Samverkan hög som arbetssätt ska 
bli permanent inom Trafikverket?

………………………………………

Mikael Larsson (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-10-24
Besvaras senast
2024-10-30 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


